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  - Nisam znala da će se otvoriti taj muzej, ali mi je svakako više nego drago zbog toga. Sve što
je dobro za Starčevo na bilo koji način, po meni je vrlo lepo. Što se tiče neolita, i uopšte  vezano
za Starčevačku kulturu, nisam baš nešto upućena.  
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